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Sändlista ordinarie ledamöter. 

Lars Sjöstedt 

Gunnar Johansson 

Gro Andreassen 

Stefan Alex 

Leif Magnusson 

Alf Håkansson 

 

Suppleanter. 

Gun Öhman Mattsson, suppleant 

Christer Berglind, suppleant 

Inte närvarande. 

Johnny Lidfors 

 

Protokoll styrelsemöte. 

Tid: tisdag 29 augusti 2023 kl. 18.00.  

Plats: Klubblokalen Stärnö. 

Fika: Lars. 

1) Mötets öppnande. 

Lars hälsade alla välkomna till dagens möte det första efter sommaren och öppnade därmed det. 

 

2) Val av protokolljusterare. 

Till protokolljusterare jämte ordförande valdes Gro. 

 

3) Godkännande av dagordning. 

Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

4) Föregående mötesprotokoll. 

Föregående protokoll föredrogs och godkändes 

 

5) Ekonomi. 

Gro rapporterade att ekonomin är riktigt god. 

Hon har också gjort en sammanställning av sommarens gästhamnsavgifter.  

Cirka 165 gästhamnsnätter 

 

6) Planering torrsättningar. 

Gun, Alf och Leif gör planeringen med tider då nummerlappar och band ska hämtas ut. 

Stefan ringer runt och planerar vilka som sitter som kassörer på de 2 första omgångarna av torrsättningar. 

 

7) Planering för framtiden, sjö och torrsättningar. 

Som det ser ut nu så har inte kommunen kunnat få fram några pengar till projektet, så vi börjar titta på andra 

lösningar. 

 

8) Skrivelser. Motioner. 

Inga inkomna. 
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9) Trivselkommite. 

Föreslås att kommittén utökas med fler frivilliga. 

 

10) 3 knop skylt. 

Inget har hänt, troligtvis får klubben bekosta den om det ska komma upp någon. 

 

11) Hyra ut egen båt och kod klubblokalen. 

Det är inte godkänt att låna ut klubbens flytvästar om man hyr ut sin båt till andra. 

Det är heller inte godkänt att lämna ut koden till klubblokalen om man hyr ut sin båt till andra. 

Gästbåtar som betalar gästhamnsavgift har däremot tillträde till klubblokalen om behov finns. 

 

12) Asfalt upp till klubbstugan. 

Leif tar kontakt med kommunen i denna fråga. 

 

13) Övriga frågor. 

Rickard Bökman har pratat med Lars om att vi ska träffas senare ikväll för det har uppkommit frågor om 

hamnarna igen från kommunens sida. 

Stefan kollar upp vad som gäller för regler angående väg gupp. Ett stort antal bilar respekterar inte 30 km 

gränsen. 

En ny hjärtstartare har blivit monterad. 

Båtrådet 19 oktober kl.17.00. Lars, Leif och Gro närvarar på detta. 

 

14) Nästa möte. 

Tisdagen 17 oktober. Gro fixar fika. 

 

15) Avslutning. 

Lars tackade för ett trevligt möte avslutade därmed det. 

 

Karlshamn 

 Sekreterare 

Gunnar Johansson  

Ordförande     Ledamot 

 

Lars Sjöstedt     Gro Andreassen 


